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Protokół 

z XXI Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej 17 listopada 2016r. 

 

Posiedzenie XXI Sesji rozpoczął o godz. 15
30 

Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki 

Wojciech Berent wypowiadając słowa: „Otwieram XXI Sesję Rady Gminy Sadlinki”.  

Przewodniczący Rady przywitał zaproszonych gości: P. Wójt, Macieja Rucińskiego – 

Kierownika Rejonu Zarządu Dróg Wojewódzkich w Sztumie, Marcina Dudę – Prezesa 

Zarządu Powiślańskiej Regionalnej Agencji Zarządzania Energią, Grażynę Laskowską – 

przedstawiciela Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Kwidzynie, radnych i sołtysów. 

Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło 15 radnych, w związku z czym 

Przewodniczący Rady Wojciech Berent stwierdził prawomocność obrad (lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu).  

B. Wiącek – Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy odczytał porządek posiedzenia. 

W. Berent – z uwagi na fakt, iż na posiedzenie nie przybył zaproszony Starosta kwidzyński 

proponuję aby jako pkt 3 wpisać – Wystąpienie przedstawiciela Ośrodka Doradztwa 

Rolniczego. 

Radni wyrazili zgodę i jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Wystąpienie Kierownika Rejonu Zarządu  Dróg Wojewódzkich w Sztumie. 

3. Wystąpienie przedstawiciela Ośrodka Doradztwa Rolniczego. 

4. Wystąpienie Prezesa Zarządu Powiślańskiej Regionalnej Agencji Zarządzania Energią 

z siedzibą Górki 3. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie dotacji celowej dla 

Ochotniczych Straży Pożarnych w gminie Sadlinki. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2016r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru formularzy niezbędnych do wymiaru i poboru 

podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do wdrożenia Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej dla Gminy Sadlinki na lata 2016 – 2020. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Sadlinki na lata 2016 – 2019”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami ustawowo uprawnionymi do prowadzenia 

działalności pożytku publicznego na rok 2017. 

15. Podjęcie uchwały o zmianie Uchwały Nr XXII/206/2009 Rady Gminy Sadlinki z dnia 

23 kwietnia 2009r. w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania 

innych składników wynagrodzenia a także szczegółowe warunki obliczania                  

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw. 

16. Przyjęcie protokołu z obrad XX Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

Ad. 2.  

M. Ruciński – ZDW w Sztumie – podziękował za zaproszenie,  odczytał, co było robione – 

zrobiona łata koło urzędu, malowanie oznakowań, wykonanie poboczy, remonty grysami i 

emulsją, koszenie chwastów – łącznie 132 m, wykonanie prac masą na zimno, zmiana ok. 50 

znaków, utylizowanie krzaków. Niestety, na kolejny nie ma dobrych wiadomości, jeżeli 

chodzi o drogę 532 jest promyk nadziei, ma być dokończona dokumentacja. 

G. Kopecki – radny – droga 611 z Bronisławowa do Okrągłej Łąki – nic nie będzie robione? 

Przecież tam nie można przejechać. 

M. Ruciński – ZDW w Sztumie – mam taki budżet, jaki mam. drogi były kilkakrotnie 

objechane a droga 611 robiona grysami i emulsją. 

G. Kopecki – radny – nie wiem, czy pan wie jak wygląda ta droga. Tam już nie można 

swobodnie jechać. Czy naprawdę z tą drogą nie da się w przyszłości nic zrobić? Są na niej 

takie miejsca, że kierowcy ocierają podwoziem o asfalt. Czy nie można po prostu pościnać 

tych garbów  na jezdni? Dla mnie jest to dziwne, że remontuje się drogę z Kwidzyna do 

Prabut, gdzie nawierzchnia jest o wiele lepsza. Pańskiemu poprzednikowi, który również był 
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na sesji zadawałem takie same pytania. Potwierdził wówczas, że nie tylko natężenie ruchu jest 

czynnikiem decydującym o remoncie. 

M. Ruciński – ZDW w Sztumie – nie stać naszego rejonu do wykonania remontu,  każda 

droga jest ważna, bo wszędzie mieszkają ludzie ale na 611 natężenie, w porównaniu z drogą 

521 czyli Kwidzyn – Prabuty jest znikome. Tamta droga ma natomiast znaczenie strategiczne 

dla ruchu samochodowego. Dla nas podstawową przeszkodą są jednak pieniądze, a właściwie 

ich brak. W przyszłym roku możecie więc liczyć tylko na doraźne uzupełnianie ubytków w 

asfalcie. Rejonu nie stać bowiem na wyremontowanie jakiegokolwiek większego odcinka 

dróg w gminie Sadlinki. 

G. Kopecki – radny – może zaprosimy telewizję i pokażemy w telewizji nasze drogi, może 

się w końcu ktoś zainteresuje. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – myślę, że jest to sprawa radnych sejmiku 

województwa, żeby oni lobbowali naszą gminę. Zaprosimy radnych sejmiku i ten problem 

przedstawimy. 

A. Michalska – radna – jeśli chodzi o tę drogę 611, na poprzednim spotkaniu miałam 

obiecane, że będą zasypane, wyrównane  pobocza. 

M. Ruciński – ZDW w Sztumie – ogranicza nas budżet, z chęcią byśmy tę drogę 

wyremontowali. Nie mogę Pani obiecać, że to zrobimy. 

J. Gutmański – radny – jakie jest natężenie ruchu po nowych pomiarach w stosunku do lat 

ubiegłych, czy się zwiększyło – chodzi o drogę Kwidzyn - Sadlinki? 

M. Ruciński – ZDW w Sztumie – nie wiem dokładnie, te ostatnie pomiary robiła kolej. 

J. Gutmański – radny – w Białkach krzyżuje się droga wojewódzka z powiatową, tam się 

zdarzyło kilka śmiertelnych wypadków. Jeżeli mieszkańcy jadą od strony Olszanicy, 

zjeżdżając z drogi powiatowej, nie mogą swobodnie włączyć się do ruchu. Czy ma pan jakieś 

rozwiązanie jak rozwiązać ten problem? 

M. Ruciński – ZDW w Sztumie – nie mam żadnego rozwiązania, Zarząd Dróg 

Wojewódzkich w Gdańsku Wam odpowiedział negatywnie. Tam jest 50 km/h. 

J. Gutmański – radny – proszę aby ten temat był drążony, ponieważ jest tam bardzo 

niebezpiecznie. 

M. Tadejewski – radny – remonty dróg są drogie ale przełożenie chodników, które są 

wadliwie wykonane,  nie jest takie drogie. 

M. Ruciński – ZDW w Sztumie – w Nebrowie są to drogi powiatowe. 

E. Krajewska – Wójt -  proszę powiedzieć, jakim budżetem dysponujecie bez administracji. 
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M. Ruciński – ZDW w Sztumie – jak zaczynaliśmy rok 2016 – mieliśmy 360 tys. zł              

a zwiększono do 903 tys. zł. na remonty cząstkowe. 

W. Wierciński – radny – droga 532 – przejazd kolejowy koło tartaku był, robiony ale tory 

miały być wycięte. 

M. Ruciński – ZDW w Sztumie – było tam robione, nie pamiętam w jakiej technologii. 

W. Wierciński – radny – było ale nic nie dało, trzeba to wyciąć. Chodzi mi jeszcze przejście 

dla pieszych przy Urzędzie Gminy w Sadlinkach tam jest na przeciwko parking. 

M. Ruciński – ZDW w Sztumie – my sami nie możemy postawić znaku, proszę wystosować 

pismo, napisać wniosek, zrobić projekt organizacji ruchu. 

A. Gędłek – radna – ja zwracałam się z prośbą o przycięcie suchych drzew, gałęzi przy 

drodze. Gałęzie podczas wichury spadają na jezdnię. 

B. Wiącek – radny – na drodze 532 ul. Grudziądzka jest mostek, który się wali, stwarza 

zagrożenie i było obiecane, że będzie zrobione. 

M. Ruciński – ZDW w Sztumie – porozmawiam z poprzednikiem, my mamy 140 godzin na 

pielęgnację drzew, to jest bardzo mało godzin. Chciałem przekazać zdjęcia z drogi                  

w Bronisławowie, proszę o sprzątanie błota, zgłosiłem ten fakt policji. 

A. Chojnacka – Oliwa – sołtys – co któryś rok trafia się deszczowy, mokry i musimy to 

znieść. To, że my sprzątamy łopatami, to nic nie daje. Jeżeli chodzi o Bronisławowo, to do     

p. Trzaski od krzyża jest newralgiczny punkt, tam aż się prosi o zdjęcie poboczy. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – podziękował za przekazanie informacji i wysłuchanie 

próśb. 

Ad. 3.  

G. Laskowska – przedstawicielka ODR – odczytała projekt PODR, który jest częścią 

projektu pt. „Ogólnopolski system wsparcia doradczego dla sektora publicznego, 

mieszkaniowego oraz przedsiębiorstw w zakresie efektywności energetycznej oraz OZE” – w 

ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i środowisko na lata 2014 – 2020, zgodnie z 

osią priorytetową I, Poddziałanie 1.3.3 „Zmniejszenie emisyjności gospodarki”. Projekt 

ogólnopolski realizowany jest przez Ministerstwo Energii oraz Narodowy Fundusz Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej (partner wiodący). Partnerami projektu jest 14 

Wojewódzkich Funduszy Ochrony środowiska i Gospodarki Wodnej oraz Urząd 

Marszałkowski Województwa Lubelskiego. Projekt będzie realizowany do 31.12. 2023 r. 

W ramach wdrażania i rozwoju systemu doradztwa energetycznego w wymienionym wyżej 

ogólnopolskim projekcie Zarząd WFOŚiGW w Gdańsku podjął decyzję o utworzeniu Zespołu 

Doradców Powiatowych przy współpracy z Pomorskim Ośrodkiem Doradztwa Rolniczego w 
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Lubaniu, czego wynikiem jest realizowany projekt: Ograniczenie Emisji CO2  - Gminny 

System Doradztwa. Zapraszamy do bezpłatnych konsultacji dotyczących tego projektu. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – czy ten projekt jest tylko dla osób indywidualnych? 

G. Laskowska – przedstawicielka ODR – tak, tylko dla indywidualnych osób. 

Ad. 4.  

M. Duda – Prezes ZPRAZE – nawiązał do projektu omawianego przez poprzedniczkę           

i omówił plan gospodarki niskoemisyjnej gminy Sadlinki do roku 2020 (plan w załączniku). 

Ubiegających się o środki jest dużo – plany są konieczne do przystąpienia do projektu. 

L. Ramza – Dudek – radna – odnośnie zmniejszenia emisyjności a proszę powiedzieć 

budowa gazociągu sprzyja obniżeniu emisyjności? 

M. Duda – Prezes ZPRAZE – gaz jest najczystszy pod względem środowiskowym. 

L. Ramza – Dudek – radna – jak pan wspomniał, docieplanie domów, budowa dróg, ja nie 

rozumiem,  jak budowa parkingów, jaki to ma wpływ? 

M. Duda – Prezes ZPRAZE – są pewne współczynniki, ciąg pieszych ma decydujące 

znaczenie, taka jest metodologia. Ważne jest zapisywanie takich działań. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – w momencie, kiedy nabędziemy doświadczenia 

będziemy się kontaktować z panem. 

M. Duda – Prezes ZPRAZE – jeżeli pojawią się środki, czy gminy będą zabiegać, te 

działania będą dopisywane   i niezbędne do dalszej pracy. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – to jest tylko dla indywidualnych? 

M. Duda – Prezes ZPRAZE – mówimy tu o konkursie, przedsiębiorca może złożyć projekt 

bezpośrednio do Urzędu Marszałkowskiego, z tego, co wiem i do Wojewódzkiego Funduszu. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – podziękował za wyczerpujące wypowiedzi. 

Ad. 5.  

L. Ramza – Dudek – radna -  w czerwcu składałam wniosek, interpelację do P. Wójt 

odnośnie Vat-u naliczanego do sprzedawanych nieruchomości i uzyskałam odpowiedź, że 

kilka osób miało ten VAT naliczony i P. Wójt powiedziała, że do końca września będzie 

zwrócony, czy został zwrócony?  Drugie pytanie chodzi o ustalenie odpłatności o służebność 

przesyłu. Czy gmina podjęła kroki dotyczące ustalenia opłat? 

Ad. 6. 

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane między sesjami. 

 

Ad. 7.  



6 
 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie dotacji celowej dla Ochotniczych Straży Pożarnych w gminie 

Sadlinki. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXI/128/2016 w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie dotacji celowej dla Ochotniczych Straży Pożarnych w gminie Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję w sprawie zmiany budżetu gminy 

Sadlinki na 2016r. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXI/129/2016 w sprawie zmiany budżetu gminy 

Sadlinki na 2016r. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

O godz. 16
45

 salę obrad opuściła radna Anna Michalska i radna Magdalena Majsak. 

Ad. 9.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

E. Krajewska – Wójt – wyjaśniła, że stawki podatku od nieruchomości i od środków 

transportu nie ulegną zmianie. 

B. Wiącek – radny – otworzył uchwałę Nr XXI/130/2016 w sprawie ustalenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał Uchwałę Nr XXI/131/2016 w sprawie wzoru  formularzy 

niezbędnych do wymiaru i poboru podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 11.  
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W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXI/132/2016 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 12. 

O godz. 17
05

 salę obrad opuścił radny Andrzej Leśkiewicz. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – wczoraj zapoznałem się z planem i mam pytanie          

o miejsca postojowe, są w planie na 2017? 

E. Krajewska – Wójt – to jest inwestycja już wykonana w roku bieżącym. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXI/133/2016 w sprawie zatwierdzenia                  

i przyjęcia do wdrożenia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy na lata 2016 – 2020. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 13.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję odnośnie uchwały  w sprawie 

przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Sadlinki na lata 2016 – 2019”. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXI/134/2016 w sprawie przyjęcia „Programu 

Opieki nad Zabytkami Gminy Sadlinki na lata 2016 – 2019”. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 14. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXI/135/2016  w sprawie przyjęcia programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami ustawowo uprawnionymi 

do prowadzenia działalności pożytku publicznego na rok 2017. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 15.  
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W. Berent – Przewodniczący Rady -  otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej uchwały 

zgodnie z porządkiem obrad. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę o zmianie Uchwały Nr XXII/206/2009 Rady Gminy 

Sadlinki z dnia 23 kwietnia 2009r. w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych 

składników wynagrodzenia a także szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 16.  

Za przyjęciem protokołu z obrad XX Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 12 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 17. 

E. Krajewska – Wójt – służebność za słupy stojące – umówiliśmy się z Mecenasem tak, że 

jeśli wyrok będzie korzystny,  czyli gmina, która złożyła już wcześniej wniosek w sądzie       

w tej samej sprawie i był korzystny, bo w przypadku nowych też możemy ustalać pewne 

odpłatności, to będzie można tę sprawę ruszyć, nie wiem, czy to był wyrok korzystny. 

L. Ramza – Dudek – radna – ja pytałam o nowe słupy. 

E. Krajewska – Wójt – myśmy to ustalali, odpłatnie Zakład Energetyczny zapłacił 2.500 zł 

za postawienie nowego słupa. Jeśli chodzi o pierwsze pytanie to uregulujemy to do końca 

roku., czekaliśmy na sprzedaż w Nebrowie Wielkim. 

L. Ramza – Dudek – radna – czy to była wpłata z aktem notarialnym? 

E. Krajewska – Wójt – to była jednorazowa zapłata bez aktu notarialnego. 

Ad. 18. 

M. Tadejewski – radny – może trzeba zaprosić kogoś, przedstawiciela z zakładu 

energetycznego. Nie ma   wogóle kontaktu z nimi. Wszystkie telefony ze strony internetowej 

są niedostępne. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – na którąś z sesji zaprosimy operatora energetycznego. 

J. Piskor – radny – nie liczymy na to, bo wyślą przedstawiciela jak tutaj pan ze Sztumu          

i powie, że nic nie może. 
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E. Krajewska – Wójt – z instytucjami też się nie liczą, dyrektor się zarzeka, że informują. 

Teraz jest to wszystko wręcz niemożliwe, jeśli chodzi o kontakt. To nie znaczy, że nie 

powinniśmy sygnalizować, alarmować. 

E. Krajewska omówiła sprawę dotyczącą p. Lepkowskiego. Wyjaśniła, że nagminnie są 

kontrole, które wskazują, że jest to zakład zwiększonego ryzyka. Wydano wcześniej 

pozwolenie, nie przypuszczano, że znajdzie się tam tyle ton chemikaliów. Pan Lepkowski 

przyznał, że jest zakładem o zwiększonym ryzyku. Dostał nakaz przygotowania wszelkiej 

dokumentacji aby mógł funkcjonować. W tej chwili jest to jego ryzyko ogromne. 

Odpowiedziała również radnej L. Ramza – Dudek – to  był wykaz nieruchomości 

przeznaczonych do sprzedaży a nie ogłoszenie, wycofano ze strony, na stronie pojawiło się 

sprostowanie. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – mam pytanie, dotyczące przystąpienia do przetargu, 

czy rzeczoznawca wycenił tę działkę, cena jest bardzo niska, dwa razy niższa niż np.             

P. Bogusławskiej w Olszanicy. 

E. Krajewska – Wójt – każda wycena robiona jest przez rzeczoznawcę. Wyceny są różne. 

Rzeczoznawca bierze na siebie odpowiedzialność w jaki sposób wycenia te nieruchomości. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – termin następnej sesji konsultowany będzie z P. Wójt    

i P. Skarbnik. Komisja wspólna będzie w pierwszym tygodniu grudnia. Może zaprosimy 

radnych sejmiku, może będą cos wiedzieć o drogach, kolei. 

E. Krajewska – Wójt – o tej linii kolejowej to nie będzie co mówić. Walczę o przystanek     

w Białkach, myślę, że nic nie powiedzą. Najprawdopodobniej spotkamy się na następnej sesji 

około 20 grudnia. 

J. Gutmański – radny – chciałbym nawiązać do przystanku w Białkach. Kilka lat już się nie 

zatrzymują pociągi i dlatego  nie ma chętnych. Mieszkańcy chętnie by skorzystali. 

E. Krajewska – Wójt – komunikacja – twierdzą, że autobusy załatwiają sprawę. Chodzi o to 

aby te pociągi, które zatrzymują się w Sadlinkach, zatrzymywałyby się w Białkach. 

Ad. 19.  

W. Berent – Przewodniczący Rady – o godz. 17
35

 zamknął obrady XXI Sesji Rady Gminy 

Sadlinki. 

 

Protokółowała: 

Brygida Formela 
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